
From: "Judyta Szlendak" <judytaszlendak@wp.pl>
To: "piotr dmochowski" <p.dmochowski@noos.fr>

Date: 2014-03-02 19:13:55
Subject: Odp: petycja

Szanowni Państwo
Poniżej zamieszczam link do fanpage ktory obsluguje wraz z Filipem. 
https://www.facebook.com/GaleriaZdzislawaBeksinskiego
 
Na tym funpage jest zrobione wydarzenie "BEKSIŃSKI W WARSZAWIE" i ponizej tez daje link
https://www.facebook.com/events/281620685327183/
 
 
To o czym Pan pisze juz jest zrobione:) Na dodatek będę to jutro promowała na facebooku poprzez 
reklamę :) 
 
Na tym wydarzeniu mamy przyłączone 1700 osób a na petycji 900 podpisów. To bardzo duzo jak na 
Polaków i dziennikarze zwracaja na to uwage:)   Czesć jest niezweryfikowana ale załatwiam to 
codziennie ze strona ktora to obsluguje i zapewniaja mnie ze to bedzie załatwione. Zgłosiła sie do 
mnie równiez gazeta  WARSAWHOLIC która jest ekskluzywnym pismem w ktorym artysci prezentuja 
swoja tworczosc. Oczywiscie w tej gazecie sa poruszane takze rozne tematy spoleczne dot kultury i 
zaoferowali że chcieliby napisać o Beksińskim. Jestem po spotkaniu z Panią z Gazety Wyborczej i 
chyba wyszło dobrze.Nie wiem kiedy ukaże się artykul ale Pani Iza mi powie. Wciąż czekam na 
spotkanie z TVN ponieważ teraz najwazniejsze sa wydarzenia na ukrainie....Pani Dorota Zbinkowska 
w przyszlym tyg widzi sie z Panią Kopacz wiec moze sie dowiemy co z wystawa w Sejmie? Licze na 
to. Czy mogłby mi Pan powiedziec kto sie do Pana zgłosił po emisji programu w TVN w tamtym roku? 
Chciałabym wiedziec kto jest przychylny i ewentualnie moglby pomoc jako sponsor przy wystawie 
albo promotor?Szukam wszystkich przychylnych:) Restauracja działa juz na dobrych obrotach i 
jestesmy zadowoloeni. Szymon czytając maila od Państwa powiedział ze otwiera te wszystkie punkty 
sushi zeby miec czas na malowanie:) W lutym było cięzko z czasem bo Szkoliliśmy pracowników ale 
juz dają sobie radę sami:) Szymon oczywiscie maluje. W nastepnym mailu wyslę zdjęcia z pracowni z 
najnowszymi obrazami. Z braku czasu zapomnialam napisac Państwo o czyms bardzo waznym a 
takze zabawnym. W pazdzierniku 2013 wymyslilam wraz z Szymonem, że stworzymy artystkę która 
ja będę oficjalnie wszedzie reprezentowala. Nazwalismy ją Klara Netto i wymyslilismy całą historię. 
Nastepnie obrazy ktore wspolnie przygotowalismy zaczelismy wysylac do roznych domow 
aukcyjnych zzapytaniem czy wezmą Klare na aukcję. Oczywiscie i Desa i Polswiss się zgodziły i od 
wtedy, prosze sobie wyobrazić że sprzedaje obrazy za 700-1400 zł. Poniżej daje link do bloga który 
stworzyłam i zobaczy tam Pan również "dzieła" ha ha ha 
http://klaranetto.blogspot.com/
 
Ostatni obraz Klary Netto w desie wymiary 30x40 sprzedal sie za 1400 i mial 6 licytujacych. Szok:)
 
Pozdrawiam i ściskam
Judyta 
 
 
 
 
 
 
 
Dnia Sobota, 1 Marca 2014 18:01 piotr dmochowski <p.dmochowski@noos.fr> napisał(a)

Droga Pani,
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Czy zna Pani jakies fan pages Mistrza na ktorych mozna by bylo oglosic ze jest petycja w sprawie 
jego stalej wystawy ? Ja w Internecie poruszam sie z trudem, lecz Wy, mlodzi, znacie tam 
wszystkie zakamarki.
Czy udalo sie Pani byc na spotkaniu z Grzebalkowska ? Jak sie odbylo ? Czy mogla Pani 
powiadomic zebranych o petycji ? Czy wasza nowa restaturacja dziala juz na pelnych obrotach ? 
Czy pan Szymon ma czas na malowanie ?
 
Pozdrawiam i klaniam sie pieknie
 
Piotr Dmochowski
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